
   Ringsted, den 17. marts 2022 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 24. marts kl. 19.00-21.00  

Formøde for forældredelen kl. 18.30 

 

Afbud fra: 

 

Kl.18.30-19.00 Formøde forældre 

Punktet vedrører:  

Indstilling: Drøftelse. 

Referat:  

Punkt 1 Godkendelse af referat og dagsorden 

Punktet vedrører: Godkendelse af dagsorden til dagens møde. 

Indstilling: Godkendelse. 

Referat: NH fortæller at Daniel (IT) kommer på kl. 20.00 

Punkt 2 Den god historie 

Punktet vedrører: Den gode fortælling fra skolen. Alle byder ind. 

Indstilling:   

Referat: Michael fortæller, at han i sin opstart har konstateret et højt fagligt 

niveau i lærergruppen. 

NH fortæller om indskrivningsdagen for kommende spirebørn – en 

dejlig eftermiddag på trods af mange forældre på en gang, 

Punkt 3 Meddelelser fra ledelsen 

Punktet vedrører: Opfølgning fra sidste møde (januar) 

- Indeklima 

Der er blevet bevilliget 175.000 kr. til et nyt udsugningsanlæg 

i sløjd. Dette fra akutmidlerne. NH fortæller om artikel vedr. 

skimmelspore i kælderen. Det forventes udbedret i 

sommerferien.  

- Kantine 

NH, Hanne og Christa var på kantinebesøg på sct.Jørgen 

skole i roskilde. Det er en ”velsmurt maskine”, som ligger langt 

fra de muligheder vi har. Måske skal vi starte meget simpelt 

op, med brug af 6.klasses børn og mindre ambitiøst.  

- Kontaktforældremøde 

Der blev snakket om, at afholde virtuelle korte en times 

møder som en supplement til de eksisterende møder. 

Bestyrelsen har teten på dette. 

- Forældredag 

Der arbejdes videre med dette og der blev nedsat en 

arbejdsgruppe bestående af Malene, Kasper og NH. De 

afholder møde og kommer med et oplæg. 

- IT-strategi 

Daniel kom på senere på mødet og uddybede tidligere snak 

om årsplan. Vi drøfter dette igen på bestyrelsesmøde inden 

sommerferien 



Indstilling: Orientering 

Referat:  

Punkt 4 Skolens økonomi 

Punktet vedrører: Status på skolen økonomi 

Indstilling: Orientering og drøftelse 

Referat: NH informerede fra skolen BMR. Lille overskud på SFO-delen og et 

underskud pt. på lige over 1 mio. NH forklarede om grunden til 

dette samt tanker i denne forbindelse. Størstedelen handler om en 

divergens mellem indtægter og væsentlig højere udgifter på 

specialområdet.  

Punkt 5 Spireforløb 

Punktet vedrører: Hvordan ser de kommende spireforløb. 

Indstilling: Drøftelse. 

Referat: Kasper fortalte om planen for perioden fra 1.maj. Dagligdagen 

samt hvordan en almindelig spiredag kommer til at se ud. 

Punkt 6 Fagfordeling herunder timefordelingsplan 

Punktet vedrører: Fagfordeling herunder timefordelingsplan drøftes. 

Indstilling: Orientering og drøftelse.  

Referat: Der blev drøftet prioriteringer i forhold til opgradering af T/B i 

indskolingen. Denne blev godkendt.  

Punkt 7 APV 

Punktet vedrører: Kort gennemgang af APV for skole og SFO. 

Indstilling: Orientering og drøftelse. 

Referat: NH gennemgik hovedpunkterne i APV´en. Den er sendt til 

bestyrelsen. Overordnet set er den rigtig flot på alle parametre på 

nær det punkt i forhold til brug og samarbejde med eksterne folk. 

Punkt 8 Eventuelt 

Punktet vedrører:  

Indstilling:  

Referat: Punkter til næste gang: 

Skolebestyrelsesvalg 

 

 


